

The Assyrian Democratic Movement

1. In 1979, the movement was established in secrecy, supported by the regimes of Syria and Iran. It was officially declared an establishment in 1982, that's when it issued a statement calling upon what it called "the Chaldo [Chaldean]-Assyrian people" to unite their ranks and join the movement.
2. Movement Objectives (Recognition of the Assyrian nationality in Iraq, being an indivisible part of the Iraqi people and ratifying that in the state constitution. Implementation of democratic, administrative and cultural rights of the Assyrian people within the frame of the Iraqi national unity. To represent the Assyrian people in the central authorities and the self-rule councils according to population ratios and their rights to elect their representatives.)
3. The organizational structure of the movement (Political Office (Politburo), Central Committee, Branch Committee, Local Committee, Organization and Cell.)
4. The Movement has branches in the northern region, America and Europe and possesses media outlets (television stations, magazines and newspapers). It is considered the most prominent amongst the traitor Assyrian organizations.
5. The Movement receives financial support from Assyrians living abroad. The Syrian regime, had provided it with (500) pieces of light arms, and it has Significant relations with the traitor mob [IL]. The Iranian regime facilitates opening financial accounts for the Movement in its banks.
6. Its most prominent cadres (Gurgis Rashuzaya, Yunadim Yousif Kanna- the bogus Minister of Labor, Shma'il Nanno, Putrus Iskharia, Akram 'Ashur).

الحركة الديمقراطية الآثورية

١. عام ١٨٧٩ تأسست الحركة بشكل سرّي، بدعم من نظامين السويدي والأيراني، وأعلن عن تشكيلها رسمياً عام ١٨٨٢ حيث أصدرت بياناً دعت فيه ما أسماها بالشعب الكلدو آثوري إلى توحيدهم صنفونه والأرضهم اليها.
٢. أهداف الحركة (الاعتراف بالقومية الآثورية في العراق كونها جزء لا يتجزأ من الشعب العراقي وأثر ذلك في دستور الدولة، تطبيق الحقوق الديمقراطية والإدارة والثقافية للشعب الآثوري ضمن الوحدة الوطنية العراقية وتمثيل الشعب الآثوري في السلطات المركزية ومجالس الحكم الذاتي حسب نسب السكان وحقهم في انتخاب ممثلين).
٣. الهيكل التنظيمي للحركة (الملتب السياسي، اللجنة المركزية، لجنة فرع، لجنة محلية، منظرية وفلسفة).
٤. للحركة مقرات في المنطقة الشمالية وأمريكا وأوروبا وتمتلك وسائل الإعلام (مجلات تلفازية، صحف ومجلات) وتعتبر أبرز المنظمات الآثورية العميلة.
٥. تتلقا دعم مالي من الآثورين القيمين خارج القطر، وصحت أن تدس النظام السويدي (٥٠٠) قطعة سلاح خفيف، كما ترتبط بعلاقات مقترنة مع زرة دليا الجبارة، وتقيم النظام الأيراني بتقديم تسهيلات فتح حسابات مالية لها في مصارفه.
٦. أبرز كوادرها (كوركبير رشونيا، يونادم يوسف كنه، وزير الأشغال الزيف، شمائل، نو، بطرس أسخريا، أكرم عاشور).